
 كلية العلوم الادارية ونظن الوعلوهات 

 يشزوع تخزج بؼُىاٌ:

 " َظاو انكتزوًَ لإدارة انؼًهٍاث انجزاحٍت فً يستشفى الاههً انتخصصً "

 

 إػذاد انطانباث:

 شًٍاء انُجار 

 فاتٍ غٍاضه 

 

 اشراف:

 أ.يُال انتًًًٍ

 

 الولخص:
 

 يؼه انتؼايم ٌتى َظاو بُاء انى انتخصصً الاههً يستشفى فً انجزاحٍت نهؼًهٍاث نهحجز انكتزوًَ َظاو اَشاء يشزوع ٌهذف

 انى وٌهذف كًا به انًىجىد انًؼهىياث وبذقت يؼه انتؼايم بسهىنت ٌتًٍز انجزاحٍت نهؼًهٍاث انحجز ػًهٍت فً اساسً بشكم

 انُظاو انى بانذخىل وانطبٍب انًزٌض بقذرة وٌتًٍز كًا انجزاحٍت انؼًهٍت بًىػذ وانًزٌض نهطبٍب تذكٍز رسائم ارسال

 كًا بانؼًهٍت انخاصت انًلاحظاث جًٍغ وػهى انجزاحٍت انؼًهٍت يىػذ وػهى بهى انخاصت انًؼهىياث جًٍغ ػهى والاطلاع

 انجزاحٍت انؼًهٍت بؼذ بًا انخاصت انًؼهىياث يٍ ويجًىػت انؼًهٍت قبم انًزٌض بها قاو انتً انفحىصاث يجًىػت ادخال وسٍتى

 ضانًزٌ ٌتؼاطاها انتً الادوٌت ويجًىػت انصحٍت وحانته نهًزٌض انطبً انًهف ػهى انُظاو وٌحتىي كًا

 

The project of establishing an electronic Specialist reservation system for surgical operations in 

the Al-Ahli Hospital to build a system that mainly be dealt with in the booking process for 

surgery is easy to deal with and the accuracy of the information in it is intended, and aims to 

send a reminder to the doctor and the patient’s date of surgery Messages also features the bility  

of the patient and the doctor access to the system and access as will be the introduction of a 

total of test carried out by the patient before the operation and a set special operation surgical 

information. As the system contains the patient’s medical file and state of health and a group 

that abused patient. 
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